
Referat  

Generalforsamling i Helsingør Ski- og orienteringsklub (HSOK)  

Referent: Jacob Wrisberg. 

Onsdag den 15. marts 2023, kl. 19:00 i Kubgården Gl. Hellebækvej. 

Der deltog ca. 50 medlemmer i generalforsamlingen. 

1. Valg af dirigent.  

Laus Seir valgt som dirigent. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt varslet og indkaldt i henhold til 

orienteringens vedtægter.  

 

Generalforsamlingen holdt 1 min. stilhed for at mindes Poul Erik Birk Jakobsen (Røde), som har 

været formand i DOF gennem mange år og medlem af HSOK. 

 

2. Formandens beretning 

Formandens beretning / Bestyrelsens beretning 2022: 

 

• Først kan vi jo konstatere at der er vi slap af med Corona restriktionerne i maj 22 og havde 

normale træningsforhold frem til efteråret, hvor kommunen lukkede for brug af saunaer i 

kommunale bygninger, hvilket stadigvæk også gælder for klubgården. Bestyrelsen  har løbende 

dialog med kommunen om muligheden for at få åbnet saunaen.  

• Det er ikke så meget udsving i medlemsantallet. Dog er det lidt dalende, hvilket måske afspejles 

i medlemmernes alder og fordi mange nok kigger privatbudgetterne igennem i disse 

inflationstider. Glædeligt er det i hvert fald at konstatere, at der i O-løb er nye initiativer på vej 

til at rette op på medlemstallet og sænke vores gennemsnitsalder i klubben. 

• HSOK vil gerne takke alle for Jeres store indsats med alt lige fra Vennernes loyale støtte 

(Kronborgbænke), Korttegning, Træningsplaner, Hjemmesider, Vedligeholde klubgården, 

Rengøring, Banelægning, Ungdomstræning, Løbsarrangering, Løbsdeltagelse, Sociale 

aktiviteter, Myndigheds henvendelser, Fælleskommunale løbs afholdelse, Madhold, 

Kagebagning, Lave pressemateriale, Dele billeder, Være aktive på de sociale medier etc. 

• HSOK’s hjemmeside – Vi har samlet en skare af aktive skribenter som nu har været på 

workshop således at hjemmesiden gerne skulle opleves som mere levende og aktuel.  

 

Årsberetning fra O-afdelingen 2022 (Jakob Vang) 

• Vi har igen i år haft succes med månedens baner, det er Laus der laver banerne og Bjarne har 

klaret udsætningen, og Jan Bjørre har samlet posterne ind.  

• 16. januar lavede Laus et MTB-O løb i Teglstrup Hegn med ca. 45 deltagere. 

• 25. februar lavede Bjarne Jensen trænings O-weekend i Danstup Hegn med center i Kathøj 

Spejderhytte. Det startede med Natløb-O fredag aften. Lørdag var der 2 O-løb mellem og 1 

skovsprint. Søndag afsluttede vi med O-Finale, fællesspisning og præmie overrækkelse. 

• 10. april  var der MTB-O CAMP hvor vi afviklede en afdeling af denne, i Klosterris Hegn, Mette 

som stævneleder og Laus var banelægger.  



• 17. -18. april afviklede vi Påskeløb med Rolf som stævneleder. Jakob var banelægger i Nyrup 

Hegn. Dicte fik sin dåb som banelægger i Teglstrup Hegn 

• 18. juni var det blevet tid til den årlige, 3 Skåninge og en Dansk, som blev afviklet med Rolf som 

stævneleder, og Laus som banelægger. Ca. 610 løbere deltog.  

• 4. september lavede vi 1-2 Divisionsmatch i Teglstrup Hegn med 524 deltagere. Mette Hansen 

og Lene Jensen der var stævneledere og Frank Johansen banelægger. 

• 5. september afviklede Frank Johansen klubmesterskab på de poster der blev brugt til 

divisionsmatchen. 

• oktober løb vi om op- og nedrykning i 4 Division. Det klarede vi så godt så vi blev hængende et 

år mere. 

• oktober afviklede vi et træningsløb for Politiet, det blev afviklet i Gurre Vang med Flemming 

Wendelboe som banelægger. Løbet var om formiddagen, hvor vi så havde træningsløb om 

aftenen, hvor Tisvilde også havde mulighed for at deltage. 

• Udover ovenstående arrangementer har vi haft 19 tirsdags træningsløb, disse løb kunne jeg 

godt tænke mig lidt større interesse for. 

• Og de Grå sokker har været i skoven 51 gange med et deltagergennemsnit på 32 personer. 

 

Årsberetning fra løbeafdelingen 2022 (Kenneth Sørensen) 

• Der er ugentlig træning mandag, tirsdag, onsdag, fredag og lørdag. Kenneth laver månedsplan 

med trænere som skiftes til at planlægge den konkrete træning 

• Ophelia løbet blev holdt anden tirsdag i august og Hamletløbet den første lørdag i november. 

Det er besluttet at det er pt. det rigtige niveau.  

• Juleløbet blev som vanlig løbet rundt om Gurre sø.  

• Nytårsløbet blev i år løbet Bondedammen rundt. Og blev afsluttet med et glas bobler.  

• Nogle af klubbens løbere har deltaget i forskellige løb i løbet af året.  

 

Årsberetning fra skiafdelingen 2022  

• Der har ikke været aktiviteter i bestyrelsesregi i skiafdelingen. Der er klubmedlemmer som 

tager på ski.  

 

3. Kassererens beretning 

Årets regnskab blev uddelt på generalforsamlingen. Årets resultat er et overskud på 14.999,23 kr. 

(Indtægter 193.740,21 kr. og udgifter 178.740,23).  

 

Kassereren knyttede blandt andet følgende bemærkninger til regnskabet.  

• Antallet af medlemmer er faldet, hvilket giver et lavere indtægt frakontingenter. Der er pt. 

186 medlemmer i klubben.  

• Kommunen giver et tilskud på baggrund af antallet af ungdomsmedlemmer. Kommunens 

tilskud i 2022 har været højere end normalt. Det skyldes et ekstraordinært tilskud som 

følge af corona.  

• Salg af o-kort er på normalt niveau igen efter corona.  

• Salg af klubtøj er genoptaget og indkøb/slag balancerer nogenlunde.  

• Indtægter fra arrangementer er steget siden 2021. Det skyldes primært Div. Match, MTBO-

cmp og 3 skåninger og en dansk som har givet indtægter.  



• Udgifter: Der er især udgifter til rengøring i klugården. Fremstilling af o—kort. Kontingentet 

til dof er faldet efter justering af medlemstal.  

 

John Steenfeldt bemærkede at vennernes kiosker ved arrangementer har givet et overskud som 

blandt andet har bidraget til finansieret nye bænke.  

Klubbens kassebeholdning er på ca. 300.000,- kr. Keneth Sørensen opfordrede til at bestyrelsen 

overvejer muligheden for at aktivere nogle af midlerne på at øge klubbens medlemstal.  

 

Kassererens beretning blev godkendt. 

 

4. Behandling af indkomne forslag 

Bestyrelsen har ikke modtaget forslag til dagsordenen.  

 

5. Fremlæggelse af aktivitetsplaner 

O-afdelingen:  

• Træningsløb starter op efter påske. Tirsdagstræning ændres til torsdage. Om tirsdagen kan 

der løbes med Tisvilde orienteringsklub 

• 30. april er der divisionsmatch som arrangeres af Sorø afdeling.  

• 17. juni er der tre skåninger og en dansk.  

• 3. oktober afvikles løb for politiet.   

• Alle medlemmer opfordrestil at følge med på hjemmesiden som løbende opdateres med 

arrangementer. 

• Antallet af køb er reduceret i år da det er de er de samme personer som trækkes på i den 

forbindelse. 

 

Løbe afdelingen planlægger Ophelialøb, Hamletløb, juleløb og nytårsløb.  

 

Kronborgstafetten afvikles torsdag den 8. juni. Rolf deltager i en arbejdsgruppe som planlægger 

arrangementet. Kadetten laver mad (800 kuverter som er deres maxkapacitet). Der satses på 1200 

deltagere. Deltagere ud over 800 kan henvises til madmarkedet. Der arbejdes på at frivillige kan 

være med i et tak-for-hjælpen-arrangement den 9. juni i klubgården. Der laves kun én rute, som 

indebærer mindre arbejde med afspærring osv. Der er pakkedag den 1. juni.  

Der er brug for hjælpere til arrangementet som giver indtægter til klubben.. Henvendelse til Rolfs.   

 

 

6. Fastlæggelse af kontingent 

Kontingentet ændres ikke.  

 

7. Valg af bestyrelse, revisor og revisorsuppleant 

• Formanden er ikke på valg.  

• Kasserer Birgitte Andersen genvalgt.  

• Marie Krogsgaard ønsker ikke genvalg. Birgitte Krüger valgt til bestyrelsen.  

• Følgende bestyrelsesmedlemmer genvalgt: Jakob Vang, Kenneth Sørensen, Peter Balstrup, 

Michael Knudsen og Jacob Wrisberg.  



 

• Kirsten Ellekilde og Henrik Pedersen genvalgt som revisorer. Sune Larsen genvalgt som 

revisorsuppleant.  

 

8. Eventuelt 

• Erik Trolle: Der holder en lastbil uden for klubgården. Opfordring til at bestyrelsen tager 

kontakt til kommunen da den angiveligt holder ulovligt (oppe på fortovet). Formanden 

tager kontakt til p-service.  

• Marie Krogsgaard har tilbudt at fortsætte med at hjælpe bestyrelsen med administrative 

opgaver.  

• Formanden takkede Marie for stort arbejde i bestyrelsen 

• Formanden takkede Laus Seir for god afvikling af generalforsamlingen.  

• Dirigenten som takkede alle for god ro og orden.  

• Generalforsamlingen råbte 2*3 hurra efterfulgt af H-S-O-K! 

 

 

  

 

 

 


